
Bryn skole 

Referat fra driftsstyret 30.09.21 

 

Tilstede: 
Foreldrerepresentanter : Attia Mirza og Torgeir Kristiansen. 

Lærerrepresentanter:  Tonje Vibokt Vikstvedt og Frida Westli 

Politikere: Pål Skodjevåg (FRP), Roja Darian (AP),  

Ass. Rektor: Petter Furvann 

Kontorleder: Meera Lakshmanan 

Forfall: Elisabeth Gulbrandsen (H) 

Møtested: Skolens datarom  

Møtetid: 30.09.21 

Referent : Petter Furvann 

Saksliste: 

Sak 26/21  Innkalling og saksliste. 

Innkalling og saksliste ble godkjent. 

 Saker til eventuelt. 

- Planlagt møte 20.1.2022 begynner kl. 17.00 

- Planlagt møte 9.12.2021 må inneholde strategisk plan  -innspill fra FAU 

- Orientering om vedtak/status knyttet til elevers medbestemmelse for klasseinndeling ved 

oppstart F21 

- Orientering om videre saksgang for skolebruksplanen. 

Sak   27/21  Godkjenning av referat 

Referatet ble godkjent. 

Sak    28/21  Økonomi skole-AKS 

For skolen rapporteres det et merforbruk på ca 1500 000,-. Dette skyldes elevnedgang. 2-3 elever for 

hvert trinn, samt langt færre elever i mottaksklassen. Som følge av streiken kan skolen omdisponere 

ca 240 000,- til å investere i nytt lås- og adgangssystem. Dette blir montert i uke 40.  



For henholdsvis 2020 og 2021 har skolen mottatt 1 100 000,- og 2 600 000,- som kompensasjon for 

merforbruk pga Corona. Det forventes også kompensasjon knyttet til utleie og elevnedgang. 

Merforbruket vil, justert for dette, lande på ca 500 000,- 

25 000,- er igjen av øremerkede midler til skolehagen. 

Vedrørende utgifter til nødvendig utskifting av lås- og adgangssystem vil styret sende en henvendelse 

til eier/forvalter av bygningsmassen for å søke dekning for kostnaden. 

AKS – Innsparingen på 100 000,- fra April til d.d. er en realitet. Gratis kjernetid blir ikke fullt ut 

kompensert med dagens ordning. Bemanningen er etter normen, men det er prioritert å ansette 

og/eller utdanne til kompetanse. Dette avstedkommer høyere lønnskostnader. Manglende 

kompensasjon for lavere foresattebetaling som følge av lav inntekt bidrar også til merforbruk. 

Elevnedgangen bidrar også her. 

 

Sak 29/21 Status personalkabal 

Det er utfordrende å få tak i kvalifiserte lærere. Det kom ingen nyutdannede ut fra 

høyskole/universitet denne våren. Vi har dog hatt flere interesserte søkere, men ulike 

omstendigheter gjort at flere har takket nei i denne omgang. Vi har ansatt en kontaktlærer på 3. trinn 

og en på 6. trinn. Dette er begge menn med lang erfaring og formell kompetanse. 

Dette til orientering 

Sak 30/21: Administrasjonen 

Det ble orientert om at Meera vil bli forsøkt tilsatt som administrativ leder.  

Sak 31/21: Informasjon medarbeiderundersøkelsen 

Resultatet av undersøkelsen ble lagt frem. Denne ble gjennomført i mars -21. Skolen skårer på, eller 

over snittet til Oslo og landet. Det ble poengtert som positivt at dette var inntatt på dagsorden for 

møtet. 

Sak 32/21: Innspill til strategisk plan 

Det ble orientert om hvordan risikoreduserende tiltak har fokus i skolens utviklingsarbeid. FAU kan 

komme med innspill som behandles i neste møte 9.12.2021. 

Sak 33/21: Elevmedvirkning ved overgang til F21 



Det foreligger et vedtak fra Driftsstyret på Bryn at elever på 7. trinn skal få ønske en medelev i ny 

klasse ved overgang til F21. Dette ble ikke hensyntatt ved skolestart i høst fra F21. Det ble orientert 

om at Driftsstyret på F21 forfølger dette. 

Sak 24/21: Skolebruksplan 

Gjeldende plan har vært på høring. Denne utgår i at Bryn skal bygges/rehabiliteres i en omgang, med 

ferdigstillelse i 2026. Høringssvaret er sendt inn, og det kreves her at opprinnelig vedtatt plan følges 

slik at ferdigstillelse vil være i 2023. 

 

Forslag til møteplan skoleåret 2021-2022 

Torsdag: 30.09. 2021. Kl 18.00-20.00 

Torsdag : 09.12. 2021. Kl 18.00-2000 

Torsdag : 20.01. 2021 . Kl 18.00-20.00 

Torsdag:  03. 03.2022. kl 18.00-20.00 

Torsdag : 09.06.2022. kl 18.00- 20.00 

Møteplanen ble godkjent med justering på starttidspunkt til kl. 17.00 20.1.2022. 

 

4.10.2021 

Petter Furvann 

 

 

  


